
 

 

Ordinær generalforsamling i Hvalsø Tennisklub for året 2022 
afholdt onsdag den 26. februar 2023 

DAGSORDEN: 

1. Valg af dirigent, referent og stemmetællere 

2. Formandens beretning 

3. Forelæggelse af det aflagte regnskab for det forløbne år til godkendelse 

4. Behandling af indkomne forslag 

5. Forelæggelse af bestyrelsens budgetforslag for de kommende to år, samt 
forslag til kontingentfastsættelse 

6. Valg af bestyrelses- og udvalgsmedlemmer 

7. Valg af to suppleanter til bestyrelsen 

8. Valg af 2 revisorer samt en revisorsuppleant 

9. Eventuelt 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Referat: 

Ad 1. 
Kim Trane blev valgt som dirigent. Vi var i alt 18 til stede. 

Kim startede med at konstatere, at generalforsamlingen var lovligt indvarslet, og 
gav derefter ordet til formand Henrik Loft. 

Ad 2. 
Henrik præsenterede beretningen i et flot slideshow. Se note. 
Der var ingen bemærkninger til beretningen, som blev enstemmigt vedtaget.  
 
Ad 3. 
Henning Orsholt gennemgik regnskabet for 2022. se note. 
Vi kom ud med et overskud på 14.299,95 kr. og aktiver på 245.058,75 kr. 
Susanne Johannesen mente, at deltagelse i klubbens Sommer Camp principielt 
burde være gratis. 
Sommer Campen gav et overskud på 3.626 kr., og prisen for at deltage var 300 kr. 
Der var forslag om eventuelt at give deltagerne en trøje, men konklusionen blev at 
bestyrelsen har forslaget in mente til næste gang. 
Derefter blev regnskabet enstemmigt godkendt. 
 
Ad 4. 
Henning orienterede om status på padelprojektet og fremlagde derefter  
bestyrelsens 3 forslag vedrørende etablering af en ekstra bane. 
 
De 5 tennisklubber i kommunen havde ansøgt om etablering af 10 baner. 
Det fik vi ikke, men kommunen har bevilget 5 baner, 1 til hver klub. 
Hvalsø Tennisklub og Osted får efter planen en padelbane hver i efteråret 2023. 
Ifølge råd fra DGI er 1 bane for lidt, da der ikke opstår noget socialt omkring 1 
bane, og der heller ikke kan spilles turneringer på kun 1 bane. 
 
Vi skal derfor selv stå for finansiering af bane nr. 2, som bestyrelsen mener, der er 
grundlag for at etablere. Derudover er det praktisk og en økonomisk fordel at 
bygge bane 2 samtidig med at Lejre kommune bygger bane 1.  
 



 

 

Bestyrelsen fremlagde derfor 3 forslag til generalforsamlingens beslutning. 
 
Forslag 1: Etablering af Padelbane 2. Se note 
Forslag 2: Hensættelse af 35.000 kr. til etablering af Padelbane 2. Se note. 
Forslag 3: Optagelse af lån på i alt 150.000 kr. Se note. 
 
Hvor mange nye medlemmer vil der komme?  spurgte Jesper Gottlieb. 
Henning troede på en medlemstilgang på omkring 50. 
 
Skal vi ikke i stedet bruge pengene på et nyt vandingsanlæg?  foreslog Jesper. 
Det mente Henning, at vi måske kunne få kommunen til at betale for. 
 
Vedligeholdelse af banen koster 5-7.000 kr. om året. Det skal vi helst have 
kommunen til at betale for, lige som de betaler for vedligehold af tennisbanerne. 
 
Hvad med kontingentet? blev der også spurgt om. Her forventer bestyrelsen, at det 
kun kommer til at koste 100 kr. ekstra for både at spille tennis og padel. 
 
Der blev også spurgt om vilkårene for at låne i DGI. Det ved vi ikke endnu. 
Vi ved heller ikke endnu, hvilke reklameindtægter vi eventuelt kan få. 
 
Kan vi anlægge bane 2, før alle pengene er i hus? blev der spurgt. Nej, det kan vi 
ikke.  
 
Alle 3 forslag blev derefter vedtaget med 17 stemmer ud af 18. 
 
Ad 5. 
Henning fremlagde budgettet, som viste et underskud på 49.000 kr. med samme 
kontingentsatser. Se note. 
700 kr. for juniorer, 900 kr. for seniorer, 450 kr. for familier det første år, 1150 kr. 
for familier de efterfølgende år og 50 kr. for passive. 
Budgettet blev enstemmigt vedtaget. 
 
 
 
 



 

 

Ad 6. 
Baneudvalgsformand Anette Gotlieb var på valg. Modtog genvalg. 
Kasserer Henning Orsholt var på valg. Modtog genvalg. 
Næstformand Ib Skipper var på valg. Modtog genvalg. 
 
Ad 7. 
Ole Jørgensen og Rune Brinck blev valgt som suppleanter. 

Ad 8. 
Kim Trane og Nils Højbjerg blev valgt som revisorer. 
Henrik Friis blev valgt som revisorsuppleant. 

Ad 9. 
Kim Trane afsluttede generalforsamlingen med at takke for god ro og orden. 

 Dokumenterne findes på en lukket side på klubbens hjemmeside. 

Bestyrelsen er herefter således sammensat: 
 

Formand: Henrik Loft 
Næstformand: In Skipper 
Kasserer: Henning Orsholt 
Baneudvalgsformand: Anette Gotlieb 
Suppl: Ole Jørgensen og Rune Brinck 
 
 
 
 
----------------------------------- 
Henrik Loft 


